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P R O T O K Ó Ł      Nr  XLVI/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 31 stycznia 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  17 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Grzegorz Wacławik – prezes Zagłębiowskiej Agencji Rozwoju S.A., radni powiatowi, Burmistrz Miasta, 
Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, Sekretarz Miasta, kierownicy wydziałów UM, dyrektorzy 
jednostek, mieszkańcy, przedstawiciele mediów.   
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XLVI Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Proszę o przesunięcie skargi pani Kowalczuk-Lach jako punkt pierwszy. Osoba 

zainteresowana chcę być przy jej rozpatrywaniu. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proszę o skreślenie uchwały nr 24 – odnośnie sprzedaŜy domków fińskich. Materiały zostały 

dostarczone w trakcie posiedzenia, jest to kolejna wersja uchwały i nie został uwzględniony 
wniosek Komisji odnośnie wyłączenia z tej uchwały lokali uŜytkowych. Chcemy 
przedyskutować to na najbliŜszej Komisji. 
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- W sprawie projektu uchwały nr 4 i 5. Jestem w posiadaniu pisma od właścicielki działki nr 4, 
która wycofała się ze sprzedaŜy, nr 5 jest powiązany z nr 4, więc równieŜ naleŜy go wycofać. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Proszę o wprowadzenie autopoprawki do uchwały nr 25 – zmiany w budŜecie oraz o 

wprowadzenie dodatkowego punktu kredyt. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chciałem zaapelować, abyśmy nie robili precedensu, Ŝe skargi zawsze będą rozpatrywane na 

początku posiedzenia. Mamy najpierw do rozpatrzenia sprawy dotyczące całego miasta. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Występują tu terminy na uwzględnienie skargi. Nie moŜemy rozpatrywać skargi pod 

nieobecność osoby zainteresowanej. Proponuje aby przesunąć to na początek lub moŜemy 
zlecić rozpatrzenie tego Komisji. 

- Przyłączam się do wniosku radnego Oczkowicza, aby zdjąć uchwałę dotyczącą sprzedaŜy 
lokali. Ma ona błędy i nie była omawiana na Komisji  

 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Szkoda, Ŝe nie rozpatrywaliśmy tego na Komisji. Jeśli są błędy prawne to naleŜało to 

stwierdzić na Komisji, a nie trzymać w tajemnicy, bo moŜe się okazać, Ŝe tak naprawdę 
Ŝadnych błędów nie ma. 

- Nie jest naszą winą, Ŝe skarŜąca nie jest poinformowana, myślę, Ŝe to jest apel do pana 
Przewodniczącego. 

- Uchwały 4 i 5, nie mamy opinii właściciela, tylko radnego Oczkowicza. Zainteresowanej osoby 
nie ma na sali i jeśli zdejmiemy ten punkt to uniemoŜliwimy sprzedaŜ. JeŜeli się okaŜe, Ŝe 
istotnie ta osoba zmieniła zdania to do sprzedaŜy nie dojdzie, ale uchwałę powinniśmy podjąć 
dzisiaj. 

- Co do uchwały nr 24 dotrzymany został termin ustawowy jej przekazania radnym. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Materiały będą dyskutowane, jeśli zostaną dostarczone w stosownym terminie, a ten został 

dostarczony w trakcie Komisji, dodatkowo nie uwzględniono wniosku komisji. 
- W sprawie uchwały nr 4 jestem w posiadaniu pisma, które w piątek wpłynęło do Urzędu. 
- /Cytuje pismo/ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Sprawa obrotu nieruchomościami budziła i budzi wątpliwości. Nie do końca wiadomo czy tutaj 

nie ma jakiegoś dziwnego mechanizmu, o który pytałem na Komisji. Niestety pan Burmistrz 
pytał się czy ja juŜ otrzeźwiałem, ta sprawa wskazuje, Ŝe jeszcze nie otrzeźwiałem. Chciałbym 
poznać mechanizm, bo przypadek tej działki, który znam z przypadku, dzieje się niewłaściwie. 
UwaŜam, Ŝe Komisja Gospodarcza lub Finansowa powinna zbadać jak wygląda sprzedaŜ 
działek. Jak to się dzieje, Ŝe Przewodniczący Komisji gospodarczej wie, Ŝe spraw jest 
nieaktualna, a pan tego nie wie? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę, aby przy omawianiu porządku nie robić osobistych wycieczek. Radny Oczkowicz 

dostał to pismo prawdopodobnie od tej osoby. Do Urzędu wpłynęło w piątek, a jest 
poniedziałek rano i jeszcze do mnie nie wpłynęło. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- Sprawa jest dla mnie niezrozumiała, a wręcz bulwersująca, ale uwaŜam, Ŝe nie powinno się 
zdejmować tego punktu, tylko dyskutować nad nim, bo są tu jakieś niezdrowe mechanizmy, 
które naleŜy ujawnić. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś wnioski? 
- Około godziny 11 ma się pojawić na posiedzeniu prezes Zagłębiowskiej Agencji Rozwoju pan 

Wacławik. 
- Głosujemy wniosek o zdjęcie punktu 4 z porządku obrad. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek o zdjęcie punktu 5 z porządku obrad. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek o zdjęcie punktu 24 z porządku obrad. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu odnośnie zaciągnięcia kredytu. Kto 

jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
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11 radnych głosowało za 
1 radny głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek o przesunięcie skargi w punkcie 1. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Rada chyba nie wiedziała nad czym głosuję zdejmując punkt 5. O ile ja znam sprawę to 

sprawa dotyczyła tylko punktu 4, chyba, Ŝe wpłynęło jakieś pismo. Jest to inny temat i inna 
działka. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
 
- Odczytałem treść uchwały, czego ona dotyczy. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie ma tu Ŝadnej zgodności merytorycznej miedzy punktem 4 i 5. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pan radny Oczkowicz zgłosił taki wniosek i został on przegłosowany. Teraz pan chce 

uzasadnienia, pan Oczkowicz uzasadnił. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie rozumiem dlaczego wycofuje się uchwałę nr 5 skoro nie wpłynęło Ŝadne pismo w tej 

sprawie. Jestem tym zszokowany. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Ja zgłaszałem ten wniosek w moim imieniu, a nie Komisji. Wystąpiłem z tym wnioskiem gdyŜ 

te działki miały stanowić kompleks. Jeśli nie będziemy mogli kupić działki z uchwały nr 4 nie 
ma sensu kupować pozostałych. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Uchwały muszą być podejmowane na sesji, a nie przed sesją. Musimy zapoznać się z treścią 

przedstawionego pisma. Uchwałę nr 5 naleŜy przedyskutować i podjąć uchwałę. Wnoszę o 
reasumpcje, bo nie wiem na jakiej podstawie Rada wycofała projekt uchwały nr 5. 
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Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołów z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniac h: 16.12.2004 r. 30.12.2004 r., 

6.01.2005 r. 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie :  

- Przyj ęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2005 rok. 
- Przyj ęcia ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 

2005 rok. 
8.  Podjęcie uchwał w sprawie:  

1. rozpatrzenia skargi Pani Beaty Kowalczuk – Lach dotycz ącej braku decyzji w 
sprawie wypłacenia świadcze ń rodzinnych przez Miejski O środek Pomocy 
Społecznej w Czeladzi. 

2. nieodpłatnego nabycia własno ści akcji Tramwaje Śląskie S. A. przez Gmin ę 
Czeladź. 

3. nabycia działki nr 132/2, k. m. 55 przy ul. Pros tej w Czeladzi. 
4. zamiany działek przy ul. Przełajskiej w Czeladzi . 
5. nabycia lokalu mieszkalnego przy ul. Katowickiej  58b/1 w Czeladzi wraz z prawem 

uŜytkowania wieczystego 41/1000 cz ęści działki nr 136/3 k. m. 42 o pow. 2040 m. kw. 
6. sprzeda Ŝy w trybie bezprzetargowym działki nr 190/5 k. m. 2 125 m. kw. przy ul. 

Wojkowickiej w Czeladzi. 
7. sprzeda Ŝy w trybie bezprzetargowym działki nr 285/9 k. m. 2 2 o pow. 1357 m. kw. 

przy ul. B ędzińskiej w Czeladzi. 
8. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego dz. Nr 3/1 k. m. 

47 przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 
9. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego 1/55 cz ęści dz. 

Nr 35/62 k. m. 41 o pow. 1571 m. kw. przy ul. Powst ańców Śląskich w Czeladzi. 
10. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 125/2 k. m. 55 o  pow. 237 m. k w.  przy 

ul. Norwida w Czeladzi. 
11. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 114 k. m. 55 o pow. 621 m. kw. przy ul. 

Wiejskiej w Czeladzi. 
12. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 14 k. m.  44 o pow. 150 m. kw. 

przy ul. Brzechwy w Czeladzi. 
13. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działek nr 192/5 i 192/9 k. m. 13 o pow. 3 75  m. 

kw. przy ul. Kombatantów w Czeladzi. 
14. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 147/12 k.  m. 13 o pow. 324 m. 

kw. przy ul. Kombatantów w Czeladzi. 
15. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 278 m. kw. 

przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
16. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 273/3 i 273/4 k.  m. 13 o pow. 296 m. 

kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
17. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 272/4 k. m. 13 o  pow. 225 m. k w. przy 

ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
18. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 67/57 k. m. 12 o pow. 12 m. kw. 

przy ul. Tuwima w Czeladzi. 
19. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 26 k. m. 31 o pow. 30 m. kw. 

przy ul. Legionów w Czeladzi. 
20. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 150/1 k. m. 4b opow. 3913 m. kw . przy 

ul. Rolniczej w Czeladzi. 
21. powołania i ustalenia składu osobowego dora źnej komisji Rady Miejskiej w 

Czeladzi. 
22. zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w Cz eladzi z dnia 6 grudnia 2002 r. w 

sprawie powołania i ustalenia składów osobowych sta łych Komisji Rady Miejskiej w 
Czeladzi. 

23. zmiany w bud Ŝecie miasta na 2005 rok. 
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24. Kredyt na zakup UKG. 
25. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zak ładów bud Ŝetowych. 
26. zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu B ędzińskiego w sprawie 

częściowego przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładó w Opieki Zdrowotnej w 
Będzinie poprzez likwidacj ę Pracowni mikrobiologii. 

27. udzielenia dotacji celowej na realizacj ę zadania z zakresu wła ściwo ści Powiatu 
Będzińskiego polegaj ącego na zabezpieczeniu pobytu dzieci z terenu Czela dzi w 
Ośrodku Pomocy Dziecku i Rodzinie w B ędzinie. 

28. udzielenia dotacji celowej na realizacj ę zadania  z zakresu wła ściwo ści Powiatu 
Będzińskiego polegaj ącego na pokryciu kosztów wy Ŝywienia ofiar przemocy w 
rodzinie przebywaj ących w O środku Interwencji Kryzysowej, prowadzonego przy 
Domu Dziecka im. D. Savio w Sarnowie. 

29. udzielenia dotacji na realizacj ę zadania z zakresu wła ściwo ści Powiatu 
Będzińskiego polegaj ącego na prowadzeniu Zespołu Konsultacyjnego dla osó b 
uzaleŜnionych i współuzale Ŝnionych w Poradni Przeciwalkoholowej w Czeladzi – P Z 
ZOZ w Będzinie. 

10.   Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapyt ania radnych.  
11.   Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
12.   Zamkni ęcie obrad Sesji. 
 

 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania nad zatwierdzeniem protokołów z posiedzeń Rady miejskiej w 

dniach 16. 12. 2004, 30.12.2004 i 6.01.2005. Czy są jakieś uwagi? Głosujemy przyjęcie 
protokółu z dnia 16.12.2004r. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  /Obecnych 16 radnych bez Z. Bazańskiej/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy przyjęcie protokółu z dnia 30.12.2004r. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  /Obecnych 16 radnych bez Z. Bazańskiej/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy przyjęcie protokółu z dnia 6.01.2005r. Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  /Obecnych 16 radnych bez Z. Bazańskiej/ 
 
7 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Przedstawia informacje Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym./ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Do realizacji budŜetu chciałbym, aby przedstawił pan to procentowo, a nie porównawczo dla 

GFOŚ, dochody środków specjalnych, ZBK itd. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Będzie to tematem specjalnej sesji, a porównanie pokazuje jak budŜet jest realizowany. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wybór spółki Security na jaką kwotę?  
- Jakie były kosztu organizacji WOŚP 
- Podane jest ile osób ukarano mandatami, proszę podać na jaką kwotę. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Otrzyma pan odpowiedź pod koniec sesji, gdyŜ musimy zebrać te dane. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Koszt orkiestry to około 12 tys. – występy pod urzędem. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę pana prezesa o omówienie tematu parku przemysłowo-technologicznego. 
 
Grzegorz Wacławik  -  prezes Zagł ębiowskiej Agencji Rozwoju S.A.  
 
- /Omawia sprawy związane z powstaniem Parku Przemysłowo-technologicznego/ 
 
PRZERWA 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- 30 grudnia podjęliśmy uchwałę o utworzeniu spółki na tych terenach – jak to się ma do planów 

przedstawionych dzisiaj? 
- Mowa była, Ŝe oddamy pewne działki, jeśli je oddamy co będziemy mogli tam rewitalizować? 
- Mówił pan, w zagroŜeniach jest potrzeba zabezpieczenia środków oraz zarządzający nie ma 

doświadczeń w tym, a gmina nie będzie miała wpływu na jej działania. Czy nasza spółka nie 
moŜe robić tego samego co ma się dziać w ramach parku przemysłowo-technologicznego? 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zaskakuje mnie, Ŝe państwo nie dyskutujecie nad tym tematem. Myślałem, Ŝe uzyskam 

państwa opinię. Jest to zadanie obok tego co my robimy. Część terenu została wyłączona i 
tego dotyczyła uchwała z 30 grudnia. Trwają konsultacje na temat tej spółki. Teren został 
ograniczony do 3 ha. gdyŜ do całości musielibyśmy zabezpieczyć w budŜecie 9 mln. Ten teren 
chcemy zagospodarować wspólnie z Zagłębiowską Agencją Rozwoju i wtedy kwota przez 10 
lat wyniesie 1,5 mln. Nie jesteśmy udziałowcem Agencji, a ona chce od nas pieniędzy na 
opracowanie. UwaŜam, Ŝe nie powinniśmy płacić, gdyŜ to Agencja powinna prowadzić te 
zadanie, bo jeśli my mamy ponosić koszty to lepiej abyśmy robili to sami. Jednak skoro 
zdecydowaliśmy się na współpracę to powinniśmy to kontynuować. Jeśli państwo macie inne 
zdanie to chciałbym je usłyszeć. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Co na tym terenie moŜemy reitalizować? 
 
Grzegorz Wacławik  -  prezes Zagł ębiowskiej Agencji Rozwoju S.A.  
 
- Nie jesteście zainteresowani akcjami Agencji. Inni udziałowcy teŜ nie będą płacić na plany w 

Czeladzi. Są tam 3 ha, drogi budynki administracyjna itd. Ma tam powstać przestrzeń do 
działania. Jako prezes Agencji nie widzę moŜliwości, aby inni udziałowcy sfinansowali te 
działania dla Czeladzi. Czeladź nie jest udziałowcem. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Dlaczego nie jesteśmy udziałowcem? 
 
Grzegorz Wacławik  -  prezes Zagł ębiowskiej Agencji Rozwoju S.A.  
 
- W kaŜdej chwili moŜecie stać się udziałowcem, bo moŜemy wysłać ofertę, ale wnioski składa 

się do 24 lutego. Jednak inni udziałowcy nie będą działań w Czeladzi finansować za was. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proponuję, aby ta dyskusje przenieść na Komisję Gospodarczą, a pana Burmistrza o 

przygotowanie materiałów. 
 
Anna Horzelska-Matyja  - Radna  
 
- Czy te działania nie dublują się? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Przychylam się do wniosku radnego Gawrońskiego. Jednocześnie przypominam, Ŝe nie 

powołaliśmy jeszcze spółki, a jedynie daliśmy pełnomocnictwa do jej powołania burmistrzowi. 
Spółka prawa handlowego nastawiona jest na zysk i nie łudźmy się, Ŝe będzie ona tylko 
rewitalizować. Na podstawie grudniowych materiałów trudno było się zorientować co do jej 
kapitału. Z tego co zrozumiałam nie będziemy wnosili w aporcie gruntów. Nie przedstawiono 
jeszcze projektu umowy spółki. w Bytomiu była taka spółka, nie sprostała wyzwaniom i jest w 
likwidacji. Potrzebujemy większej wiedzy na ten temat. Proponuje aby powołać osobną 
komisję doraźną. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie naleŜy mieszać obu przedsięwzięć, bo to są odrębne zadania. JeŜeli chodzi o materiał 

przedstawiony na sesji 30 grudnia to to jest wszystko czym na dzień dzisiejszy dysponujemy. 
Precyzyjnie było napisane czym spółka będzie się zajmować i, Ŝe nie będzie nastawiona na 
zysk – prawo handlowe juŜ nie obowiązuje, ale kodeks spółek handlowych. JeŜeli mówimy o 
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tych 3 ha, to mówimy o inkubatorze technologicznym tu będą inne pieniądze. Spółka będzie 
działać dopiero kiedy będzie tego wymagać sytuacja. Odnośnie parku wyjaśnić to moŜe 
państwu pan prezes. To Agencja ma przedstawić projekt, a nie my. 

 
Grzegorz Wacławik  -  prezes Zagł ębiowskiej Agencji Rozwoju S.A.  
 
- Warunkiem aplikacji jest zapis, Ŝe nie jest ona nastawiona na zysk. Nie mogą aplikować gminy 

tylko organizacje międzygminne. Nie moŜe być tak, Ŝe Czeladź nie włoŜy pieniędzy, a będzie 
chciała przystąpić. Pieniądze na rewitalizację ze SFOR praktycznie się wyczerpały. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kwota, która została zaproponowana musiałaby być wydatkowana po spisaniu umowy, a na 

dzisiaj nie ma pewności, Ŝe będzie to Zagłębiowska Agencja Rozwoju. RównieŜ po 1998r. 
miała szansę, aby zostać akcjonariuszem. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Co się stanie jeśli Rada nie wyrazi zgody na przystąpienie. 
 
Grzegorz Wacławik  -  prezes Zagł ębiowskiej Agencji Rozwoju S.A.  
 
- Za sporządzenie planów naleŜy zapłacić. W tym projekcie gmina nie będzie uczestniczyła. 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych. 
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- /Odczytuje oświadczenie – skargę na zastępcę burmistrza/ 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- ul. siemianowicka, są dziury w nawierzchni, proszę o sprawdzenie. Na tej ul. jest teŜ 

niebezpieczny wyjazd od strony garaŜy. 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- Prace remontowe na ul. 21 Listopada, utrudniają one Ŝycie mieszkańcom, brak jest chodnika 

utrudnia to chodzenie. 
- Prośba od przedstawicieli ogrodów działkowych do StraŜy Miejskiej, aby przeprowadzano 

kontrolę na ogródkach. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jak wygląda sprawa z wykonaniem sprzedaŜy kina Uciecha. Kupujący w ciągu dwóch lat mieli 

dokonać remontu. 
- Jakie działania podjęto w związku z ujawnieniem nieprawidłowości w ZIK w związku z 

przetargami. 
- Jaki jest stan postępowania prokuratorskiego w Ambasadorze? Rozumiem, Ŝe było takie 

zgłoszenie i były juŜ prowadzone przesłuchania. 
- Czy dokonano oględziny pęknięć ścian nośnych w urzędzie? Czy jest to związane ze 

szkodami górniczymi, czy tez pracami adaptacyjnymi na parterze urzędu? 
- Proszę o zebranie dokumentów dotyczących zakupu działek 15 i 16 i przedstawienie ich 

radnym. 
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GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Dowiedziałam się od pani Kocot, Ŝe wszystkie jej wnioski przepadały w Komisji, chcę  

powiedzieć, Ŝe zgłosiła pani wniosek o przyznawanie nagrody MłodzieŜowego Społecznika 
Roku. Przekazano to do Komisji Statutowej, gdyŜ jest zapis o nagrodzie finansowej. Proszę 
przewodniczącego Komisji o rozpatrzenie i odpowiedź w tej sprawie. Chciałabym, aby 
burmistrz, równieŜ się z tym zapoznał. Komisja Oświaty zaopiniowała wniosek pozytywnie i 
podjęła działania. 

- Chciałam teŜ przypomnieć o wnioskach pani Kocot z 7 września 2003r. – sfinansowanie 
gimnastyki korekcyjnej dla sześciolatków, zajęć na basenach dla trzecioklasistów. 
Rozpatrzenie i zaakceptowanie popołudniowego oddziału dla dzieci w przedszkolach. w 
jednym z przedszkoli działa taka grupa. 

- ul. Mickiewicza, nie mamy teraz nowych skarg, ale chciałam się dowiedzieć, czy sklep nadal 
działa? 

- Skup złomu ul. Katowicka, czy właściciele dostosowali się do wskazanych zaleceń, czy są juŜ 
dane na ten temat. 

- u. Piaskowa i Daleka są nie skanalizowane, kiedy jest odwilŜ nie moŜna się poruszać, proszę 
o przejazd pługu i ewentualne wykonanie chodnika. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem zapytać pana burmistrza o autora artykułu w EC jako „wm”, jest on raczej, poniŜej 

godności. 
- /Cytuje fragment artykułu z EC/ – „Przewodniczący, który wiedział i nie wiedział jednocześnie, 

nie mógł zwołać stosownej sesji, bo mu Rada zakazała. Dla odmiany wiceprzewodniczący 
dostrzegł na swym biurku teczkę z referendalnymi dokumentami, ale bał się do niej zajrzeć i 
na dobrą sprawę teŜ nie słyszał o niczym. Krótko mówiąc, nieszczęśliwy zbieg okoliczności, 
złośliwość inicjatorów referendum i rzekoma gra polityczna burmistrza – oto prawdziwe 
przyczyny nieróbstwa większości radnych”. 

- Od ubiegłego roku nie otrzymałem odpowiedzi, kto jest autorem. Ludzie coraz częściej mówią, 
Ŝe w Echu pojawiają się paszkwile, chciałem zapytać panią redaktor naczelną. Idziemy w 
stronę coraz niŜszych instynktów, to nie jest dla Wysokiej Rady, ani mieszkańców. Tego typu 
artykuły nikomu nie słuŜą. Chciałem się zapytać komu podlega EC? Chciałem się teŜ 
dowiedzieć, kto jest autorem? 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Chciałem teŜ nawiązać do wypowiedzi wiceprzewodniczącego na temat EC. 
- /Cytuje artykuł EC/ - „Na uspokojenie nastrojów nie wpłynęła teŜ dobrze postawa 

przewodniczącego Rady (w poprzedniej kadencji odpowiedzialnego za oświatę), który wsparł 
niezrozumiałą argumentację lekarzy. Na szczęście większość obecnych zachowała rozsądek i 
ostatecznie oświatowe uchwały przyjęto większością głosów”. 

- /Cytuje wypowiedzi z protokołu sesji/ - „ Ile w ościennych gminach wynosi dodatek 
motywacyjny, pytam, bo u nas średnia płaca wynosi prawie 4 tys.”,  „Pan burmistrz powiedział, 
Ŝe jest 800 zł róŜnicy przy  dyplomowanym między Karta Nauczyciela, średnią w Czeladzi”, 
„Nie wychodzi to z obliczeń, chyba, Ŝe godziny ponad wymiarowe takŜe się wlicza”, „Nie 
dziwię się związkom zawodowym, bo nauczyciele akademiccy mniej zarabiają”. 

- Kto upowaŜnił „wm” do takich stwierdzeń, Ŝe przewodniczący podgrzewał atmosferę? Czy to 
nie jest naduŜycie, Ŝe u góry jest nagłówek Rada Miejska, mieszkańcy mogą wnioskować, Ŝe 
to jest oficjalne sprawozdanie? 

- ul. Dojazd przy ul. Mysłowickiej oraz ul. Trznadla przy Francuskiej, jest tam bardzo ślisko. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Chciałem podziękować za realizacje poprzedni zgłaszanych interpelacji. Sprawa szaletu 

miejskiego nie została jednak zrealizowana i chciałem ponowić prośbę. 
- Kwestia Wyciągu narciarskiego, jak ona wygląda obecnie? 
- Czy jest problem bezdomności w Czeladzi? Ile jest tych osób jak wygląda procedura? 
- Sprawa kradzieŜy włazów do studzienek, jak wygląda zapobieganie? 
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Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
 
Krzesisław Olejniczak  - mieszkaniec miasta  
 
- Chcę powiedzieć, Ŝe za czasów burmistrza Jakóbczyka miałem dwie sprawy i zostały 

załatwione. Pani sprzątaczka przynosiła obiady. Pili alkohol. Nie dostałem odszkodowania. 
Mówi się o ekologii, złomnica przerabia nie tylko z Katowic, ale i z Siemianowic. Ochrona 
środowiska interesowała się ogrzewaniem. Stosunki pracownicze w Czeladzi są straszne, 
Zastępca burmistrza i pan Kita wyskoczyli na mnie i na Ŝonę. Nie wiem czy pan Kita chciał 
mnie uderzyć, ale o złomnicy nie chce rozmawiać. Obserwuje złomnice i tam się w piecu 
opala materiały kolorowe – miedź. Komisja, która była 31 grudnia nic nie stwierdziła, 
powiedziała, Ŝe on wymienia piec. To on rządzi Komisją, bo ich nie wpuścił wszędzie. Jeśli 
wszystko jest w porządku to po co tyle kłamstw wokół tej złomnicy? 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę nie nadinterpretować. Ja pana i pańską Ŝonę szanuję. Nie pan jest dysponentem 

Komisji, bo to ja jestem członkiem. Nie miałem zamiaru pana uderzyć, ale tak powiem, Ŝe tych 
których uderzyłem to juŜ nie wstali. Byłem zawsze za wami i zawsze się staraliśmy pomóc. 

 
Krzesisław Olejniczak  - mieszkaniec miasta  
 
- Pan mówi nie dorzeczy. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Oczywiście, Ŝe mówię nie do rzeczy, bo pewnych rzeczy nie da się mówić do rzeczy. Na 

temat stosunków pracy to proszę sobie nie zawłaszczać kompetencji. Ja jestem dumny z 
pracy w tym mieście. To my prowadzimy ta sesję. 

 
Krzesisław Olejniczak  - mieszkaniec miasta  
 
- Wyście dali tej złomnicy błogosławieństwo. Chciałem iść tam z Komisją. Pasternak chciał 

zabić moją Ŝonę. 
 
Teresa Wąsowicz  - kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- W sprawie wywarzonych drzwi otrzyma pan odpowiedź. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pyta pan kto daje dotację na wymianę paleniska. Stosowny wniosek naleŜy zgłosić w urzędzie 

i będzie on rozpatrzony, jeśli spełnia warunki. Czy pan składał taki wniosek. 
 
Krzesisław Olejniczak  - mieszkaniec miasta  
 
- Jak przyszedłem to powiedziano, Ŝe pracuje się do 14ej. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Urząd pracuje pięć dni w tygodniu od 7.30 do 15.30 i nie wierzę, Ŝe nie chciano pana 

obsłuŜyć. Nie urząd prowadzi sprawę złomnicy, ale starostwo powiatowe i dzisiaj na sali jest 
członek zarządu, więc ma pan okazje spytać się jak ta sprawa na dzisiaj wygląda. Z tego co ja 
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wiem nie było jeszcze Ŝadnych wytycznych z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Przepraszam, jeśli powiedziałem, coś co pana obraziło, mimo, Ŝe nie przypominam sobie 

Ŝebym cos takiego zrobił. 
 
Krzesisław Olejniczak  - mieszkaniec miasta  
 
- Powiedział pan, Ŝe jestem pijany. Ja się znam na złomnicach i mógłbym dyskutować na ich 

temat.  
 
Krzysztof Malczewski  - Radny powiatowy  
 
- Sprawa złomnicy jest w toku. 
 
Zdzisław Garli ński  - mieszkaniec miasta  
 
- Wiem, Ŝe jest dopłata do ziemi z Unii, czy moŜemy o nią wystąpić, bo urząd ma kilka ha? 
- ul. Będzińska, są tam wyboje, ludzie się przewracają, trzeba to czymś wyłoŜyć, albo zakazać 

przechodzenia, bo moŜe tam dojść do śmiertelnego wypadku. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zwrócimy na to uwagę i zajmiemy się tym. 
- Urząd nie moŜe się starać o dopłat, gdyŜ jest to sprawa indywidualna. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Chciałam zadać pytanie panu Burmistrzowi w nawiązaniu do wypowiedzi pana 

przewodniczącego i zastępcy. Jeśli widnieje to pod nagłówkiem Rada Miejska, to moŜe się 
mieszkańcom wydawać, Ŝe jest to oficjalne sprawozdanie z Rady, a przecieŜ wszyscy wiedzą, 
Ŝe to co jest tam opisane nie ma miejsca. Wypadałoby, aby ktoś się pod tym podpisał. Nie 
odbiorę autorowi przyjemności ujawnienia się, moŜe pan burmistrz to zrobi. Korzystając z 
tego, Ŝe autor jest obecny, chciałam się dowiedzieć czegoś o sondaŜu w listopadowym EC, 
istotne jest w jakich okolicznościach został przeprowadzony, trzeba udokumentować w jakiej 
grupie został przeprowadzony. Nawiązując do wywiadu, uderzyła mnie duŜa ilość pańskich 
negatywnych wypowiedzi pod adresem radnych, jeŜeli pan mówi jak o swoich wrogach czy 
adwersarzach, to z całym szacunkiem nie prowadzi pan Ŝadnej wojny, ale macie dbać o 
miasto. Chciałam zwrócić takŜe uwagę, Ŝe radni reprezentują mieszkańców i jeśli pan nie 
szanuje radnych to ja jako mieszkanka, równieŜ czuje się uraŜona. Ja jestem osobiście 
bardziej zainteresowana tym co moŜna razem zdziałać, a nie zarzutami i tym co kto 
powiedział. Mam nadzieje, Ŝe nikt spoza Czeladzi nie czyta EC. Proszę o to, aby pan 
burmistrz skierował takie słowa do redakcji, bo jeśli EC będzie miało nadal taką formę to nie 
wystarczy cenzura, ale trzeba będzie EC zlikwidować, bo Echem czeladzi to ono na pewno 
nie jest. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie dziwie się pani stanowisku. Przyjmuje pani uwagi i być moŜe skorzystam z nich. Chciałem 

się zapytać, w którym miejscu nazwałem radnych wrogami? 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Adwersarzami. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę cytować dokładnie.  
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Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Chodzi mi o to, aby wizerunek miasta był lepszy, bo władze miasta nie muszą prac budów na 

łamach EC. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Chciałem tylko powiedzieć panu burmistrzowi, Ŝe nie mam w zwyczaju przygotowywać 

dorosłych dzieci. Córka jest juŜ uczestnikiem posiedzeń od kilku sesji. Studiuje filologie i ma 
warsztaty dziennikarskie, przychodzi i ocenia. 

 
 
PRZERWA 

 
Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie ramowych planów prac Rady oraz Komisji. 
- Mam autopoprawkę, aby w planie pracy Rady w październiku umieścić dodatkowy punkt 

„Przygotowanie miasta do sezonu zimowego 2005-2006”. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Był wniosek o posiedzenie sesji odnośnie bezrobocia, zaproszenie gości. Było to planowane w 

okolicy marzec, kwiecień. Czy powiat dał jakąś odpowiedź w tym temacie? 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Sesja powiatowa poświęcona temu tematowi odbędzie się w czerwcu, więc nie ma sensu 

abyśmy robili to wcześniej i zrobimy to we wrześniu. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Komisja Zdrowia, ten temat ma przewidziany w marcu. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Sprawozdanie z działalności kulturalno-społecznej z lutego w Komisji Zdrowia, my mamy to od 

marca. Chcielibyśmy otrzymać materiały i czy mamy przygotować sprawozdanie, bo mamy to 
w innych miesiącach niŜ Komisja Zdrowia. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jeśli będziemy zobowiązani uchwałą Rady to przygotujemy, na tyle ile będziemy w stanie. 

MoŜe lepiej dostosować plany Komisji do sesji. 
 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- W listopadzie jest bezpieczeństwo w mieście i uwaŜam, Ŝe powinien być realizowany 

wcześniej np. w marcu. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Zgłaszam wniosek, aby sport przesunąć na czerwiec, a kulturę na luty. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- ZbliŜamy się do udzielenia absolutorium. Powinniśmy przed tym rozpatrzyć oświatę, dlatego 
myślę, Ŝe powinna ona być analizowana w lutym lub marcu. Myślę, Ŝe zdąŜymy przygotować 
te materiały 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Plan ten był uzgodniony z kierownikiem Wydziału Edukacji gdyŜ zamyka się stary rok szkolny. 

Wystarczające byłoby przygotowanie na sesji absolutoryjnej sprawozdania z oświaty. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Ja nie mam nic przeciwko przeniesieniu, tylko nie rozumiem co się dzieje źle w oświacie, 

moŜe ma pan jakieś sygnały. Z punktu widzenia wydziału Edukacji lepiej byłoby omawiać to w 
październiku. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Mam uwagi do komisji. MoŜe bezrobocie przenieść na wrzesień, gospodarkę komunalną z 

czerwca na marzec, a weterynaryjną z września na czerwiec. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Kluby sportowe przenieść z lutego na czerwiec. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy nie poinformowano juŜ klubów o spotkaniach lutowych? 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Komisja zatwierdziła taki plan, ale jeśli przenosi się działalność kulturalną, to naleŜy przenieść 

teŜ sport. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Brakuje mi spraw gospodarczych, czy nie ma tu pewnego niedosytu? 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Jeśli są jakieś konkrety to proszę je przedstawić. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jest wniosek radnego Świątka, aby przenieść oświatę z października na kwiecień w planach 

Rady Miejskiej. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W kwietniu mamy sprawozdanie z wykonania budŜetu, to zawsze był samodzielny temat. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Podnosiłem to jako temat kontrowersyjny. Zasugerowałem się wypowiedzią pani Strączek. 

Wniosek został przegłosowany. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuje, aby wycofać ten wniosek Przy absolutorium ten temat takŜe będzie dyskutowany. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Wniosek został przegłosowany. Sesje przedabsolutoryjne powinny być poświęcone na 

dyskusję i analizę zeszłego roku. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zatem proszę wprowadzić korektę. Głosujemy całość planu prac. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe ramowy plan prac Rady Miejskiej został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do planu prac Komisji Rewizyjnej. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe ramowy plan prac Komisji Rewizyjnej został przez Radę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do planu prac Komisji Finansowo-BudŜetowej. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe ramowy plan prac Komisji Finansowo-Bud Ŝetowej został przez 

Radę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do planu prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Bezpieczeństwa. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- W czerwcu kluby sportowe dodajemy MSZS, Kluby Omega i Olimp, aby przeanalizować 

całość sportu w mieście. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe ramowy plan prac Komisji O światy, Kultury, Sportu i 

Bezpiecze ństwa został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do planu prac Komisji ds. Społecznych i Zdrowia. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Bezrobocie we wrześniu, sprawy gospodarcze z czerwca na marzec i weterynaryjna z 

września na czerwiec. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe ramowy plan prac Komisji ds. Społecznych i Zdrowi a został 

przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do planu prac Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z Unią Europejską. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Przenosimy ze stycznia na luty informację o zakładach budŜetowych. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe ramowy plan prac Komisji ds. Gospodarczych i Inte gracji z UE 

został przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przegłosowania uchwały dotyczącej całości planów prac Komisji. Kto jest 

za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe ramowy plan prac Komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do punktu nr 1. Skarga pani Kowalczuk-Lach na MOPS. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Powinno się zreferować sprawę. 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Ja nie znam treści skargi, odniosę się do niej kiedy będę miała taką moŜliwość. 
 
Beata Kowalczuk-Lach  - mieszkanka miasta  
 
- ZłoŜyłam w MPOS w Czeladzi wniosek o przyznanie zasiłku rodzinnego. Na dzień dzisiejszy 

otrzymałam ostatnią decyzję i decyzja nadal jest zła i nie zgadza się. Nie wiem do kogo się 
odwołać, aby wszystko było zgodnie z prawem. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie dysponujemy wszystkimi dokumentami, o których pani wspomina. 
 
Beata Kowalczuk-Lach  - mieszkanka miasta  
 
- Kompletny wniosek jest w ośrodku MOPS. 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Czy wyraŜa pani zgodę na ujawnienie pani danych osobowych? 
 
Beata Kowalczuk-Lach  - mieszkanka miasta  
 
- Tak zgadzam się. 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Sprawa dotyczy ciągle tego samego tematu, więc odniosę się do całości. Skargi są do MOPS, 

burmistrza, Samorządowego Kolegium Odwoławczego, Naczelnej Izby Kontroli oraz Urzędu 
Marszałkowskiego. W dniu 31 maja złoŜono wniosek o zasiłek opiekuńczy dla osób samotnie 
wychowujących dzieci. Osoba uprawniona powinna złoŜyć wniosek oraz przedstawić 
dokumenty. Zasiłek został przyznany, natomiast pani Lach zwraca się o dodatkowe 
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świadczenia. We wniosku przedstawiła pani następujące dokumenty – zameldowanie 
kserokopie dowodu osobistego, zaświadczenie o opodatkowaniu dla osób fizycznych, odpis 
aktu małŜeństwa, wyrok sądu rozwiązujący małŜeństwo z 30 października 2000r., wyciągi z  
protokółów sądowych świadczące o ugodach między małŜonkami. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Czy były wszystkie potrzebne dokumenty, czy teŜ stwierdzono braki? 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Były braki. Całość tych dokumentów jest waŜna dla przebiegu sprawy. Brak do stycznia tego 

roku zaświadczenia z miejsca pracy. Z dostarczonego zaświadczenia wynika, Ŝe pracownica 
jest na urlopie wychowawczym od 3 stycznia 2000 do 1 lutego 2005r., czyli przez okres 5 lat, 
nie wynikało, na które dziecko został udzielony urlop, to jest istotą sprawy. W następnym 
zaświadczeniu, równieŜ nie było wskazane, na które dziecko przysługiwał urlop. 
Poinformowano panią, Ŝe dokumenty, które złoŜono są niekompletne. Zaświadczenie nie 
spełniało przesłanek przyznania stosownego dodatku. 14 czerwca 2004r. dostarczono 
zaświadczenie, Ŝe pani Lach przebywa na urlopie wychowawczym, ale nadal nie było 
wyjaśnione, na które dziecko został on przyznany. Okazało się takŜe, Ŝe w tym  
zaświadczeniu daty przebywania na urlopie były inne niŜ we wcześniej przedstawianych. 
Pracownicy interweniowali w tej sprawie i są na to stosowne notatki słuŜbowe. MOPS 
podejmował działania wyjaśniające odnośnie braków w dokumentach i rozbieŜności dat. 
Wszystkie świadczenia z wyjątkiem tego jednego były wypłacane. W kolejnym zaświadczeniu 
brakowało kwoty pobieranego zasiłku oraz zaświadczenia, Ŝe pobierała pani świadczenie. W 
kolejnym wniosku z czerwca wystąpiła pani o świadczenia oraz o świadczenie z tytułu 
samotnego wychowywania dziecka. 25 czerwca 2004r. przekazano pieniądze na konto pani 
Lach. Nie przyznano jedynie zasiłku za samotne wychowanie dziecka. Otrzymała pani 
wyrównanie z tytułu samotnego wychowywania dziecka. Zmieniła się teŜ sytuacja 
wychowawcza, gdyŜ urodziła pani trzecie dziecko. MOPS wystąpił o udostępnienie danych od 
pracodawcy, mimo, Ŝe nie jest to obowiązkiem MOPS staraliśmy się wyjaśnić wszelkie 
rozbieŜności. Otrzymaliśmy od pracodawcy okresy urlopu i pobieranie zasiłku. Wszystkie 
świadczenia z wyjątkiem tego jednego zostały wypłacone w terminie. Sprawę jednego 
świadczenia ma rozpatrzyć SKO, wysłaliśmy do nich pismo 3 stycznia 2005r. Pieniądze z 
wyrównaniem  i decyzje zostały przekazane 21 lub 22 stycznia br., ta część odnośnie, której 
się pani nie zgadza będzie podlegać wyjaśnieniu. 

 
Beata Kowalczuk-Lach  - mieszkanka miasta  
 
- 28 stycznia br. otrzymałam decyzje i ona nadal jest zła. 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Ma pani moŜliwość odwołania się do SKO.  
 
Beata Kowalczuk-Lach - mieszkanka miasta  
 
- Tam jest błąd w dacie. 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Jeśli jest błąd w dacie to moŜna to rozwiązać droga sprostowania, a nie skarŜenia decyzji. 

Szkoda, Ŝe nie znalazła pani czasu, aby przyjść i porozmawiać ze mną. 
- /Cytuje uzasadnienie z 12 stycznia 2005r./ 
- Jest błąd w dacie, ale nie ma on znaczenia na wypłatę świadczeń. Ta pomyłka nie ma wpływu 

na przyznanie świadczenia.  
 
Andrzej Krugły  - Radny  
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- Rozwód był w 2000r.Czy trzecie dziecko ma na nazwisko Lach? Chodzą Komisje z MOPS i 
sprawdzają czy osoby twierdzące, Ŝe są samotne, rzeczywiście są samotne. Pani po 
rozwodzie urodziła trójkę dzieci panu Lachowi, uwaŜam, Ŝe jest to naduŜycie. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Proszę tak nie osądzać. W styczniu była skarga. Pracodawca nie podawał pełnej informacji i 

nie było to z winy pani Lach. Jak to moŜliwe, Ŝe w styczniu była moŜliwość przyznania 
świadczeń, a wcześniej nie. Czy to był obowiązek MOPS czy dobra wola? Gdyby nie napisano 
tej skargi, czy pieniądze by były wypłacone? Kiedy ośrodek przyznałby świadczenie. 

 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Nasze wyjaśnienia trwały niezaleŜnie od skarg, z dat wynika, Ŝe pani juŜ po otrzymaniu 

odpowiedzi pisała następną skargę. Strona ma obowiązek współpracy i ma dostarczać 
wszelkie zaświadczenia i dokumenty. Dodatkowo pani Lach jest pracownikiem socjalnym, 
więc powinna znać te procedury. W jej interesie leŜało jak najszybsze dostarczenie 
dokumentów. Sprawy były juŜ skomplikowane na szczeblu pracodawcy.  

- MoŜna być w związku małŜeńskim i korzystać ze świadczeń przysługujących osobie samotnej, 
ale tylko do końca maja tego roku. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Proszę o zakończenie tej sprawy, bo pani Lach sama powiedział, Ŝe nie było bezczynności. 

Przyczyna pani problemów jest pani zakład pracy i to spowodowało zwłokę w świadczeniach. 
Wszelkie odpowiedzi pani otrzymywała oraz prawo do odwołania do SKO. 

 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Pani dołączyła tutaj skargę, ale nie dołączyła odpowiedzi, którą wystosowałam do pani. 
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Chciałam przeprosić w imieniu klubu SLD za wypowiedź radnego Krugłego. 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Ja nikogo nie obraziłem, czytam w prasie, Ŝe chodzą kontrole z MOPS. Wydaje mi się, Ŝe jeśli 

ktoś jest samotny po rozwodzie, to jest samotny i nie rodzi komuś dzieci. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- To nie ma związku ze sprawą, a nawiasem mówiąc prasa kłamie, czego najlepszym dowodem 

jest EC. 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Przeprowadzamy kontrolę i wynika to z ustawy. Takie kontrole mają prawo chodzić. Sytuacja 

u takiej osoby moŜe się zmieniać. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Mam pytanie do pani skarŜącej, domaga się pani ukarania całego działu świadczeń 

rodzinnych za zaniedbywanie swoich obowiązków, nierzetelną i nieuczciwa pracę, 
instrumentalne podejście do petenta, egocentryzm i niekonsekwencje. To są bardzo duŜe 
zarzuty. Czy pani to podtrzymuje?  

 
Beata Kowalczuk-Lach - mieszkanka miasta  
 
- Tak podtrzymuję 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Powinniśmy dokładniej przyjrzeć się tej sprawie. UwaŜam, Ŝe w związku z tym, powinna się 

tym zająć specjalnie powołana komisja lub Rada powinna przeanalizować te dokumenty. Mam 
wniosek, aby powołać specjalną komisję rozpatrującą skargi mieszkańców. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Co pani radna miała na myśli, czy mamy powołać komisję doraźną czy zlecić to jakiejś komisji 

stałej. Mamy 30 dni, aby odpowiedzieć na tą skargę. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Taki jest mój wniosek, bo mam wątpliwości. Powinno się przeanalizować dokumenty. 

UwaŜam, Ŝe powinna się tym zając specjalna komisja lub przykładowo Komisja ds. 
Społecznych. 

 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Państwo musicie tylko rozpatrzyć czy pracownicy MOPS byli aroganccy  nie dopełnili 

obowiązków, byli nierzetelni i nieuczciwi, czy instrumentalnie podchodzili do petenta, a nie 
badać merytoryczne postępowanie, bo do tego nie jesteście państwo uprawnieni. Ewentualna 
komisja mogłaby badać tylko te zarzuty. Do państwa oceny pozostawiam czy taka komisja jest 
do tego potrzebna. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- śadna komisja nie jest w stanie rozstrzygnąć jak to wyglądało, ale czy pozytywna ocena 

ośrodka i pani Banaś nie jest najlepszym dowodem? Czy państwo nie powinni stanąć po 
stronie naszych pracowników? Czy pani mogła w ciągu trzech dni otrzymać wydanie decyzji i 
wypłacenie pieniędzy? Czy nasz urzędnik mógł wykonać takie Ŝądanie?  

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- MoŜe mógł. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- JeŜeli pani tak myśli, to proponuję, aby była pani w komisji i badała to. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy my mamy być przeciwko mieszkańcom, pan apeluje abyśmy popierali pracowników, 

przecieŜ to jest gorszące. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Chciałam powiedzieć, Ŝe podtrzymuje swój wniosek, ale Ŝeby nie powodować zamieszania, 

proponuje przekazać sprawę do Komisji ds. Społecznych i Zdrowia i ogłoszenie odpowiedzi na 
skargę na następnej sesji po zapoznaniu się z opinią Komisji. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozumiem, Ŝe głosujemy najpierw odrzucenie, a jeśli nie zostanie odrzucona będziemy 

rozpatrywać ją na forum komisji. Kto jest za odrzuceniem skargi? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez M. Rajca, A. Jachimczyk-Kluk// 
 
3 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
10 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skarga została przez Rad ę odrzucona. 
 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- JeŜeli pani na dzień dzisiejszy ma wypłacone wszystkie świadczenia. Jeśli wystąpiły jakieś 

uchybienia to przepraszam panią. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do punktu nr 2. Czy są jakieś pytania? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Myślałem, Ŝe pan Burmistrz przedstawi nam te dane, o które pytaliśmy na Komisji 

Gospodarczej. Ile to jest kwotowo te 0,8% udziałów? Jaki jest stan taboru i jakie się będą 
wiązać koszty z przejęciem akcji? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Odpowiedziałem juŜ na te pytania. Nie ma wyceny przedsiębiorstwa, nie jest takŜe znany stan 

techniczny taboru. Jeśli będziemy w spółce to nie interesują nas Ŝadne dopłaty, tylko nasz 
kapitał, który włoŜymy do spółki, to jest nieodpłatne nabycie. WyraŜenie zgody jest konieczne, 
aby przekazać nam akcję. Nie będziemy partcypować w Ŝadnych kosztach remontu czy 
wymiany taboru. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych bez Z. Bazańskiej/ 
 
9 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 3 – nabycie działki nr 132/2, k. m. 55 przy ul. Prostej w Czeladzi.  
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych bez Z. Bazańskiej, M. Kity/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 4 –. zamiany działek przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych bez Z. Bazańskiej, M. Kity/ 
 
4 radnych głosowało za 
8 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 5 - nabycia lokalu mieszkalnego przy ul. Katowickiej 58b/1 w 

Czeladzi wraz z prawem uŜytkowania wieczystego 41/1000 części działki nr 136/3 k. m. 42 o 
pow. 2040 m. kw. 

 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych bez Z. Bazańskiej, M. Kity, W. Oczkowicza/ 
 
2 radnych głosowało za 
7 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Trudno mi nie skomentować. Czy to znaczy, Ŝe teraz będziemy kupować za 100% i 

sprzedawać za 40%,czy to będzie teraz reguła.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 6 - sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym działki nr 190/5 k. m. 

2125 m. kw. przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych bez Z. Bazańskiej, M. Kity/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 7 - sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym działki nr 285/9 k. m. 22 

o pow. 1357 m. kw. przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych bez Z. Bazańskiej, M. Kity / 
 
3 radnych głosowało za 
6 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 8 - skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego dz. Nr 3/1 k. m. 47 przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
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- /Omawia uchwałę/ 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Czy ta linia północna granicząca z działką nr. 2 to jest granica Nowopogońskiej. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- To jest pas drogowy. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych bez Z. Bazańskiej, M. Kity / 
 
4 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pozwolę sobie skomentować. Nie tak dawno skreślono pieniądze na wykup, teraz 

upowaŜniają mnie państwo do wykupu, ale ja nie mam na to pieniędzy. Trzeba być 
konsekwentnym. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 9 - skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego 1/55 części dz. Nr 35/62 k. m. 41 o pow. 1571 m. kw. przy ul. Powstańców 
Śląskich w Czeladzi. 

 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych bez Z. Bazańskiej, M. Kity / 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W związku z uchwałą Rady nakazującą skorzystanie z prawa pierwokupu chciałbym 

poszerzyć porządek obrad o zaciągnięcie kredytu na zakup tej nieruchomości. 
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Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Ale przecieŜ uchwała nie przeszła. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przeszło, Ŝe mamy nie wykonać, czyli mamy wykonać. Tak państwo głosujecie, czytajcie co 

głosujecie, ułatwiłoby nam to sprawę. TakŜe zgłaszam formalny wniosek, uchwała zaraz 
zostanie przygotowana. Chyba, Ŝe wolicie państwo dodatkową sesję. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 10 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 125/2 k. m. 55 

o  pow. 237 m. kw.  przy ul. Norwida w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych bez M. Kity / 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wracamy do kwestii kredytu. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Wydaje mi się, Ŝe co do kredytu nie powinniśmy się śpieszyć. Mamy pewne wpływy i 

powinniśmy wygospodarować w budŜecie stosowną kwotę. UwaŜam, Ŝe najpierw trzeba 
przeprowadzić dyskusję, a potem zaciągać kredyt. 

 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Państwo nie przyjęli uchwały, której celem było nie wykonanie pierwokupu, czyli 

zobowiązaliście burmistrza do wykonania, natomiast nie wskazaliście środków finansowych z 
jakich ma to być zapłacone. Uchwała jest wadliwa. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy w takim przypadku nie powinno być dwóch wariantów uchwały. Czy to nie jest zasadne i 

logiczne? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja przygotowałem projekt uchwały zgodny z uchwałą budŜetową, a teraz przyjmujecie coś 

innego, konsekwencją jest znalezienie środków i ja proponuje kredyt w wysokości 150 tys. zł. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Dlaczego 150 tys. przecieŜ trzeba 300 tys. zł? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Bo w budŜecie mamy zapisane tylko 150 tys. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proponuje przerwę, aby w budŜecie znaleźć odpowiednie środki. 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Powtarzam mój wniosek o zaciągnięcie kredytu. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Wystarczy dokonać przesunięć w budŜecie w gospodarce gruntami i nieruchomościami. 300 

tys. to za duŜa kwota. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- A na jakiej podstawie twierdzi pani, Ŝe 300 tys., w tym dziale to jest za duŜo? Proponuje 

przerwę, aby pani radna mogła się zastanowić co przenieść. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy wniosek. Kto jest za zmianą porządku obrad i wprowadzeniem kredytu? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 12 radnych/ 
 
4 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 11 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 114 k. m. 55 o 

pow. 621 m. kw. przy ul. Wiejskiej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Miała być dodatkowa informacja skąd jest ta dzierŜawa i skąd są te nieścisłości. Była mowa, 

Ŝe jest niewłaściwa decyzja odnośnie warunków zabudowy 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
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- Powstały one w miejsce zaplecza budowy w 1990r. zezwolono na budowę w 1992r. Były 

liczne odwołania, ale sprawa nie moŜe być zakończona do czasu ugody między spółdzielnia, 
a sąsiadami tej działki. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
8 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 12 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 14 k. 

m.  44 o pow. 150 m. kw. przy ul. Brzechwy w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 13 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działek nr 192/5 i 192/9 

k. m. 13 o pow. 375  m. kw. przy ul. Kombatantów w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
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12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 14 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 147/12 

k.  m. 13 o pow. 324 m. kw. przy ul. Kombatantów w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 15 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 54/1 k. 

m. 13 o pow. 278 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 16 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 273/3 i 273/4 

k.  m. 13 o pow. 296 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
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GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 17 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 272/4 k. m. 13 

o  pow. 225 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 18 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 67/57 

k. m. 12 o pow. 12 m. kw. przy ul. Tuwima w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Andrzej Swi ątek  - Radny  
 
- Miesiąc temu nie zgodziliśmy się na coś takiego w okolicy stadionu i wyraziliśmy zgodę na 

dzierŜawę garaŜu. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
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- Czy ten garaŜ komuś przeszkadza? 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 19 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 26 k. 

m. 31 o pow. 30 m. kw. przy ul. Legionów w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 20 - przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 150/1 k. m. 4b 

opow. 3913 m. kw. przy ul. Rolniczej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 21 - powołania i ustalenia składu osobowego doraźnej komisji 

Rady Miejskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny  
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 22 - zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w Czeladzi z 

dnia 6 grudnia 2002 r. w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji 
Rady Miejskiej w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 23 - zmiany w budŜecie miasta na 2005 rok. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Dotyczy to decyzji o zakupie UKG, przenosimy z administracji do zdrowia 100 tys. oraz 

zwiększamy wydatki w zdrowiu o te 100 tys. i kredyt na 200 tys. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Co się zmieniło od sesji budŜetowej? Miał być leasing. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mówiąc o leasingu sugerowałem, aby nie dokonywać zmian w budŜecie. Teraz działamy 

zgodnie z wnioskiem Rady, zwracałem uwagę, Ŝe nie moŜna dokonywać takiego 
przesunięcia. Dzisiaj musimy przenieść te pieniądze na zdrowie i jest to nadal zakup 
inwestycyjny, leasing to były środki bieŜące. Zwracałem na to uwagę w trakcie dyskusji. 
MoŜemy ten sprzęt kupić na raty i wtedy firma sprzedająca nam sprzęt określi jakie będzie 
oprocentowanie lub moŜemy zaciągnąć 200 tys. kredytu i sami kupić. Państwo sami musicie 
zdecydować czy będzie to za gotówkę przy zaciągnięciu kredytu, czy teŜ na raty. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  



 32

 
- Jaki jest stan negocjacji z firmą sprzedającą, z moich doświadczeń wiem, Ŝe takie firmy na 

ogół nie biorą procentów. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Wygląda to tak jak na rynku samochodów, jeśli kupuje pani za gotówkę nie ma dodatkowych 

obciąŜeń, jeśli na raty cena jest wkalkulowana w nie. Musimy zdecydować czy bierzemy 
kredyt czy decydujemy się na raty. Ja uwaŜam, Ŝe to my powinniśmy wziąć kredyt. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
- Dlaczego nie ma juŜ leasingu? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- O leasingu mówiłem kiedy przedstawiałem projekt budŜetu, wtedy były uzgodnienia z 

dyrektorem Kołaczem. Państwo zaczęliście przenosić pieniądze i to było czymś absurdalnym. 
JeŜeli kupowaliśmy sprzęt to na stosowny rozdział, w tym wypadku zdrowie i to starałem się 
wyjaśnić na ostatniej sesji. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proponuje uporządkować dyskusję, chodzi o te 100 tys. My jako klub zgłaszaliśmy, aby 

zapisać to w zdrowiu i pan powiedział, Ŝe nie. JeŜeli pani skarbnik uznała, Ŝe to ma być w 
zdrowiu to tak powinno być. Zaciągnięcie kredytu jest odrębną sprawą i trzeba z tym 
zaczekać. Znajdziemy te pieniądze w budŜecie. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy w dniu sesji kiedy podejmowaliśmy decyzje pani wiedziała, Ŝe te 100 tys. nie moŜe być w 

tym dziale? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Mówił o tym pan Burmistrz, Ŝe to nie moŜe być w administracji. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nieprawdą jest to co mówi Burmistrz, nie miał pan Ŝadnych uwag. Jest to udokumentowane w 

protokole. Mowa była nie o błędnym paragrafie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Widzę, Ŝe pan dalej nie rozumie, bo pan powiedział, Ŝe te pieniądze będą na zakup, albo na 

leasing. Jedno jest w inwestycjach, a drugie w środkach bieŜących i nie mogą być dwie 
pozycje w jednym. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nie zgadzam się z tym co pan mówi. Nie było reakcji na błędnie złoŜoną propozycję ze strony 

Burmistrza, nie zezwolił pan takŜe na udział pani skarbnik w pracach komisji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan stwierdził, Ŝe ma być tak lub tak, ale we wniosku nie moŜe być alternatywy, proszę 

jeszcze raz zajrzeć do protokołu. Wnioski powinny być przekazywane do Komisji Finansowo-
BudŜetowej, a następnie do burmistrza, jeŜeli panu się wydaje, Ŝe będzie pracował z 
poszczególnymi pracownikami to jest pan w błędzie. 

 
Wiesław Konderak  - Radny  
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- Wydawało mi się, Ŝe koszykówka była zabezpieczona w MOSiR i StraŜy Miejskiej? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chodzi o promocję gminy i te pieniądze zostały skreślone. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Ja prosiłem o współpracę panią skarbnik, a nie Ŝądałem. Wnioski komisji nie zostały 

uzgodnione w uchwale o sprzedaŜy lokali komunalnych. 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mówiłem o uchwale związanej z procedurą uchwalania budŜetu. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Autopoprawka to przesuniecie 100 tys. i zaciągnięcie 200 tys. kredytu. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- To jest pewna manipulacja, na komisjach rozmawiamy, Ŝe trzeba zrobić pewne przesunięcia, 

najpierw uporządkujmy budŜet – najpierw przesunięcie, a potem zaciągajmy kredyt. Proponuje 
głosowanie rozdzielne. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja składam projekt uchwały i mam prawo, aby wprowadzić autopoprwkę. Mówiłem o tym na 

Komisjach, ale Komisja Finansowa nie zebrała się w ogóle, a Gospodarcza nie rozmawiała 
nad tym tematem. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Jest to zawarte w autopoprawce. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Chciałem podnieść temat przygotowania materiałów, projekt został złoŜony w trakcie 

posiedzenia Komisji. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Na jednej uchwale jest 100 tys. a na drugie j 200 tys. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- To jest autopoprawka 100 tys. przesunięcie i 200 tys. na kredyt. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jesteśmy zszokowani, jeŜeli chce pani zwiększyć wydatki w dziale zdrowie to naleŜy napisać, 

Ŝe zwiększa się o 300 tys. Musi być, Ŝe zwiększenie dokonuje się na kwotę 300 tys. i wycofuje 
się 100 tys. z administracji. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- JeŜeli państwo zdecydują o kredycie to proszę to zrobić dzisiaj, bo musimy ogłosić przetargi 

na kredyty. Nie było Komisji Finansowej, więc nie moŜna było tego objaśnić. Autopoprawka to 
jest zwiększenie w dziale o 200 tys. kredyt i przenosi się 100 tys. z administracji. 
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Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Pan Burmistrz kłamie, gdyŜ dyskutowaliśmy o tym na Komisji i wyjaśnił pan, Ŝe jest to 

porządkowanie zapisu. Powiedział pan, Ŝe zaciągnięcie kredytu jest kwestia alternatywną w 
stosunku do leasingu. Proszę o odczytanie protokołu. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja chciałem dyskutować, ale to pan miał juŜ z góry wyrobione zdanie i nie chciał dyskutować. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
- Chcemy kupić ten przyrząd jak najtaniej i najlepiej będzie kupić go za gotówkę. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zgodziliśmy się na leasing. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Zgodziliście się państwo na zakup, więc moŜe przyjmijmy to bez dyskusji. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Stawiam wniosek, aby 100 tys. zostawić na koszykówkę, a kredyt podnieść do 300 tys. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czyj to jest wniosek? Proszę uzgodnić to z klubem. Nie ma gwarancji, Ŝe te pieniądze wrócą. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Wierzę, Ŝe Rada się zgodzi na taki wniosek. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Pierwszy raz słyszę, Ŝe mamy dać, aŜ 100 tys. na koszykówkę i to z promocji miasta. 

wcześniej była mowa, Ŝe z budŜetu nie moŜemy dawać na zawodowy sport. Proszę mi 
wyjaśnić jak te 100 tys. miało być wydane. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To są pieniądze na promocje miasta przekazane dla klubu. W formie umowy na promocję. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nasz klub dobrze promuje nasze miasto.  
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Dodatkowo miały być pieniądze z fotoradaru, bo tam proponowaliśmy zdjęć 200 tys. i 

powiedziano nam, Ŝe to teŜ na koszykówkę. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- W takim układzie było by przeniesienie 100 tys. do promocji, natomiast autopoprawka to 300 

tys. do zdrowia i zaciągnięcie kredytu w wysokości 300 tys. 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Powinniśmy najpierw zmienić ten budŜet o 100 tys. jeŜeli to jest zły zapis, a potem dopiero 

powinniśmy dyskutować nad kredytem, ale widzę, Ŝe mimo róŜnych grup lobbujących wilk 
będzie syty i owca cała, nie będę głosowała za taką uchwałą. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Chciałbym, aby do informacji międzysesyjnej dołączony był stan zadłuŜenia miasta. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Staram się mówić na temat, oczywiście temat jest zawsze otoczony róŜnymi tymi kwestiami 

dlatego czasami trzeba odejść od tematu, aby mówić o temacie. Jestem zaskoczony tymi 
zmianami i sam się pogubiłem. Dotychczas to było przeniesienie do majątkowych. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Teraz będzie w wydatkach bieŜących i zwiększymy ochronę zdrowia o 300 tys. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę o powagę sprawy. Dyskusja o sprawach powaŜnych przebiega niepowaŜnie. 

Powiedziałem, Ŝe jestem dwoma lub trzema rękami za. Te pieniądze wychodzą dla podmiotu 
gospodarczego, który nam je wynajął. Zamiast 600 tys. musimy nadal szukać pieniędzy. Nie 
moŜemy jako Rada o tym nie mówić. To jest naprawdę niesmaczne, nie wiem czy to są rzeczy 
tylko dla pewnej grupy radnych. Bulwersuje mnie, Ŝe zamiast 300 tys. na koszykówkę wydamy 
600 tys. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie wydamy Ŝadnych 600 tys. na koszykówkę, jest 200 tys. na koszykówkę oraz 100 tys. na 

promocję łącznie 300 tys. Proszę o poparcie mojego wniosku. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy zmiany w budŜecie wraz z autopoprawką. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała wraz z autopoprawk ą została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 24 - Kredyt na zakup UKG w wysokości 300 tys. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 25 - ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów 

budŜetowych. 
 
Urszula Polak-wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 26 - zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Będzińskiego 

w sprawie częściowego przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Będzinie poprzez likwidację Pracowni mikrobiologii. Kto jest za? 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 27 - udzielenia dotacji celowej na realizację zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na zabezpieczeniu pobytu dzieci z terenu 
Czeladzi w Ośrodku Pomocy Dziecku i Rodzinie w Będzinie. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do uchwały nr 28 - udzielenia dotacji celowej na realizację zadania  z zakresu 
właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na pokryciu kosztów wyŜywienia ofiar 
przemocy w rodzinie przebywających w Ośrodku Interwencji Kryzysowej, prowadzonego przy 
Domu Dziecka im. D. Savio w Sarnowie. 

 
Teresa Wąsowicz  - kierownik Wydziały Polityki Społecznej  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały nr 29 - udzielenia dotacji na realizację zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na prowadzeniu Zespołu Konsultacyjnego 
dla osób uzaleŜnionych i współuzaleŜnionych w Poradni Przeciwalkoholowej w Czeladzi – PZ 
ZOZ w Będzinie. 

 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- 40 tys. dość duŜa kwota na co jest przeznaczona? 
 
Teresa Wąsowicz  - kierownik Wydziały Polityki Społecznej  
 
- Na płace dla pracowników – prawnicy, psychologowie itp. Ta kwota jest stała od czterech lat. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ile osób korzysta? 
 
Teresa Wąsowicz  - kierownik Wydziały Polityki Społecznej  
 
- Jest duŜo chętnych do korzystania z porad zwłaszcza prawnika. 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Co robi prawnik, czy pisze teŜ pozwy i angaŜuje się w problemy rodzinne. 
 
Teresa Wąsowicz  - kierownik Wydziały Polityki Społecznej  
 
- Tak. Jest najbardziej oblegany. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
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0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Uwagi odnośnie ulic jutro rano będą przekazane do ZIK i będę monitorował czy prace zostały 

wykonane. UwaŜam, Ŝe w innych miastach sytuacja jest gorsza, oczywiście nie jest idealna. 
- Pani Bazańska – wyjazd od strony garaŜy, zostanie to przekazane. 
- Pani Jachimczyk-Kluk – remont 21 Listopada, utrudnienia są trudne do uniknięcia przy tak 

duŜej inwestycji, będziemy się starać zminimalizować niedogodności. Na zapleczu budynków 
jest druga droga i moŜna z niej korzystać, ta inwestycja będzie niosła pewne skutki, ale 
zgłosimy do ZIK. TakŜe zgłosimy do StraŜy Miejskiej, aby częściej kontrolowała teren 
ogródków działkowych. 

- Pan Świątek pytał o kino, kupujący istotnie zobowiązali się do remontu, niestety nie wywiązują 
się z umowy, ale nie bardzo mamy teraz moŜliwość wyciągnięcia konsekwencji.  

- Działania przetargowe, wszystkie uchybienia zostały usunięte. 
- Postępowanie prokuratorskie Ambasador nie mam na ten temat nowych informacji. 
- Oględziny ścian nośnych – nie mam informacji, Ŝe popękane są ściany nośne, są drobne 

pęknięcia na ścianach działowych. Jutro wezwiemy fachowców aby dokładnie przyjrzeli się 
sytuacji. 

- Pani Kocot formułuje wiele wniosków odnośnie edukacji, wiąŜe się to ze zwiększeniem 
środków, nie znaleźliśmy na to pieniędzy, np. gimnastykę dla 6latków, przeszkoliliśmy 
nauczycieli jak prowadzić takie szkolenia. Do tego tematu moŜna wrócić na Komisji Oświaty. 
Przedstawiła pani wniosek odnośnie wprowadzenia dodatkowych działań w przedszkolu, w 
którym pani pracuje, ale z takim wnioskiem wystąpić powinien dyrektor, a poza tym został on 
mocno skrytykowany przez wizytatorów. 

- Pani Strączek – wydłuŜyliśmy dyŜury w kilku przedszkolach. Sklep na Mickiewicza, tam jest 
wstrzymana sprzedaŜ alkoholu, sklep jest zamknięty.  

- Skup złomu sprawa jest pod nadzorem, będziemy się starali monitorować sytuację. 
- Pan Kita – pytał o EC powiem to samo co burmistrz poprzedniej kadencji, który podpierał się 

róŜnymi przepisami prawa. Zgodnie z prawem prasowym, autor moŜe podpisywać się 
pseudonimem. W celu uzyskania informacji proszę o wystąpienie do EC. 

- Pan Gątkiewicz – mówił o ul. Dojazd i to takŜe będzie zgłoszone do ZIK. 
- Pan Rebeta – pytał o szalet miejski, rozpatrujemy zakup TOI TOI, gdyŜ budowa wiąŜe się z 

duŜymi kosztami. 
- Wyciąg narciarski – ten temat jest realizowany, jest inwestor, ale naleŜy doprowadzić prąd, 

rurociąg z wodą, parking. Inwestycja to około 200 tys. Nie wycofujemy się z tego. Musimy to 
przygotować i ogłosić przetarg. Inwestor ma zbudować wyciąg i oświetlenie. 

- Bezdomni – w naszym mieście mamy zarejestrowanych 33 bezdomnych. 16 udzielono 
wsparcie finansowe w grudniu i styczniu na sumę 14 tys. 6 jest w noclegowniach o reszcie nie 
mamy informacji. 

 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Nie otrzymałam całej odpowiedzi na moje pytanie. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
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- Ja teraz odpowiadałem na pytania mieszkańców, zaś na pani pytanie w miarę moŜliwości 
odpowiedział pan Burmistrz. Pani spojrzenie z boku moŜe być dla nas bardzo korzystne. 

- Mandaty wyniosły około 3 tys., ale bardziej precyzyjnie udzielę na Komisji. 
- Pytanie o przetarg na ochronę MOPS, wygrała firma Security, która złoŜyła najtańszą ofertę. 
  
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie uzyskałem pełnej odpowiedzi. Gmina przeprowadza przetargi i stawia warunki, potem nie 

są one dotrzymywane. Jest to celowe działanie ze strony nabywcy. Sprzedaliśmy po niskiej 
cenie, bo liczyliśmy na wyremontowanie. Te umowy powinno się uniewaŜnić. 

- Nie było wyjaśnione jakie działania podjęto w sprawie złamania prawa w związku z 
przetargami w ZIK. JeŜeli zostało stwierdzone złamanie prawa to moŜe wygrałby inny 
podmiot. JeŜeli nie będzie działań, sam złoŜę wniosek do prokuratury. 

- Prosiłem teŜ o ujawnienie dokumentów odnośnie działek nr 15 i 16. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- To nie były złamanie prawa, tylko uchybienia, jest to coś innego, Złamanie prawa wiązałoby 

się ze zgłoszeniem do prokuratury. Dokumenty działek przedstawimy na następnej sesji. 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Własność nieruchomości przenosi się bezwarunkowo, moŜna próbować uniewaŜnić akt 

notarialny, ale przesłanką tego nie moŜe być fakt, Ŝe nabywca nie spełnił jakiegoś 
dodatkowego warunku. Nie skutkuje to uchyleniem sprzedaŜy nieruchomości. MoŜemy 
wystąpić z określeniami odszkodowawczymi, czyli wyrównanie poniesionych strat.  

 
Ireneusz Gawro ński - Radny  
 
- Co znaczy dodatkowe? 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Jedną umowa jest sprzedaŜ nieruchomości, a inną jest zobowiązanie się nabywcy do 

pewnych czynności. Wolą strony sprzedającej jest jak zabezpieczyć się przed niewykonaniem 
z jednym warunkiem nie moŜe to być uniewaŜnienie umowy sprzedaŜy. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę, aby pan zapoznał się pan z tą umowa i przedstawił nam co moŜemy zrobić. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Stawialiśmy określone warunki przetargu. Strona zobowiązała się do określonych działań. 

JeŜeli się okaŜe, Ŝe gmina zawiniła trzeba podjąć kroki. Strona, która przegrała nie wiedziała o 
rozstrzygnięciu przetargu, więc nie mogła się odwołać. 

 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Przepis prawa mówi o 7 dniach od rozstrzygnięcia lub kiedy strona mogła się dowiedzieć. 

Zawiadomienie o przestępstwie moŜna złoŜyć w kaŜdej chwili. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Stawiam wniosek, aby na następnej sesji radca prawny przedstawił nam swoją opinie na ten 

temat. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Przyjmuje pański wniosek i przygotujemy stosowna opinię. 
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- Chciałem odpowiedzieć na skargę pani Kocot, pozwoliłem sobie skrytykować panią radną. 
Nadal jestem oburzony pani głosowaniem przeciwko sprawa wiąŜącym się z oświatą. 
Powiedziała pani, Ŝe głosowała nie zgodnie z dyscyplina partyjną tylko w zgodzie ze swoim 
sumieniem, tym bardziej jestem oburzony. Potwierdzam to i nadal jestem oburzony i będę o 
tym mówił publicznie w środowisku związanym z oświatą, gdyŜ mam do tego prawo. 
Podchodzę do tego emocjonalnie, bo ja tym Ŝyję i chcę, aby w oświacie były prowadzone 
działania dla jej poprawy. 

 
Ireneusz Gawro ński - Radny  
 
- Według mnie to co znajduje się w oświadczeniu jest prawdą, nie skreśliliśmy niczego z planu, 

a jedynie przesunęliśmy na kolejne lata. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Mówiłem o skreśleniu z budŜetu na 2005r. a przesuwanie na 2007r. to jest tak jak 

przesuwanie w nicość. Burmistrz Jakubczyk tak robił, Ŝe przesuwał wszystko na przyszłość. 
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Dowiedziałam się, Ŝe nie mam prawa składania wniosku, a ma do tego prawo dyrektor. 

Proszę o wyjaśnienie? 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Czy regulamin przyznawania nagród został juŜ przeanalizowany przez Komisji Statutowej? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Pani Kocot zgłaszała wnioski, ale niepokoi mnie, Ŝe są nieporozumienia nad głosowaniem. 

BudŜet to nie jest tylko oświata, jest wiele innych waŜnych problemów. Niepokoi mnie to, Ŝe 
pani Kocot będąc pracownikiem przedszkola moŜe być prześladowana za głosowanie wbrew 
programowi burmistrzów. Nie powinno być Ŝadnych działań rewanŜowych. Ma pan prawo 
krytykować, ale nie moŜe pan naciskać na dyrekcję, bo to będą pewne szukany. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy wybieramy ofertę najtańszą w grupie najlepszych, czy teŜ po prostu najtańszą? 
- Statut Nagród był juŜ analizowany i niebawem będzie przekazana opinia. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Wybieramy najtańsze wśród najlepszych. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nie chciałbym się wypowiadać w imieniu pani Kocot, ale uwaŜam, Ŝe to jest szantaŜ, to Ŝe 

patrzyła na budŜet z szerszej perspektywy, a nie z punktu widzenia oświaty tylko o niej dobrze 
świadczy. Natomiast zachowanie burmistrza uwaŜam za Ŝenujące. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie jestem usatysfakcjonowany odpowiedzią w sprawie EC. Nie pytam kto to jest wm, ale 

interesuje mnie dlaczego pisze nieprawdę. Chciałem aby sprawdzono dlaczego pisze się 
nieprawdę. Nie widzę gdzie tam podgrzewałem atmosferę, uwaŜam, Ŝe jest to naduŜycie. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- To na co pan zwrócił uwagę będzie przedmiotem analizy, moŜe pana wypowiedź uznano za 

podgrzewanie atmosfery. W gazecie której pan pisze,  pojawiają się takie rzeczy jak np. Ŝe 
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dzięki zlikwidowaniu Miejskiego Zespołu Oświaty zabrakło 1,8 mln zł. RównieŜ w waszej 
gazecie artykuły podpisywane są pseudonimami. Dodatkowo proszę sięgnąć do artykułów EC 
z poprzedniej kadencji – pisało tam o sprawach osobistych. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W Trybunie Czeladzkiej, ja podpisuje się imieniem i nazwiskiem i biorę za to 

odpowiedzialność, dodatkowo Trybuna jest wydawnictwem prywatnym, natomiast EC jest 
gazeta samorządową. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Zawsze na sesje przychodziła pani Konopelska, jako redaktor naczelny EC, dlaczego od 

pewnego moment nie przychodzi. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Na ogół w końcówce sesji pozostają juŜ tylko radni, burmistrzowie i obsługa Rady. Radni tego 

chyba raczej nie piszą, moŜe pan burmistrz, ale mam nadzieję, Ŝe nie jest to ktoś z obsługi 
rady. JeŜeli pisze tak niepochlebnie to znaczy, Ŝe pracownik urzędu jest wrogo nastawiony do 
Rady i nie moŜe się obiektywnie odnosić. Zastanówmy się czy nie jesteśmy tutaj obraŜani. Nie 
są to poglądy Rady i myślę, Ŝe ktoś powinien się pod tym podpisywać. 

 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Jako lekarz chciałam podziękować za zakup UKG. Jest to urządzenie potrzebne i podjęto 

właściwą decyzję. Nasz aparat jest juŜ mocno zuŜyty, a za te pieniądze moŜna nabyć sprzęt 
wysokiej klasy. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Interesuje mnie sprawa przepływu korespondencji w urzędzie. Konkretny przykład skarga pani 

Lach. data wpływu do urzędu 17 stycznia, a do Rady 20 stycznia. JeŜeli pismo jest 
sygnowane na przewodniczącego to powinno do niego docierać bezpośrednio, a nie do 
urzędu. Czy jest jakiś dokument stwierdzający, Ŝe pismo idzie najpierw do burmistrza, a 
dopiero dalej przekazywane jest do przewodniczącego. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Wiem, Ŝe tak było za kadencji burmistrza Jakubczyka, natomiast teraz wszystko jest 

dostarczane do adresata. Nie jestem w stanie stwierdzić sąd wzięła się taka zwłoka. Burmistrz 
nie otwiera takiej korespondencji. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zdarzały się takie przypadki. Pisma z WSA z października 2004r. nie otrzymaliśmy do dzisiaj. 

Jest teŜ prawda to co powiedział pan radny na temat tego pisma. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Czy Statut zostanie przekazany pod obrady następnej sesji? 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Do Rady Miejskiej wpłynęły następujące pisma: 
- /Odczytuje pismo w sprawie  spotkania związanego z budową pomnika gen. Ziętka/ 
- /Odczytuje pismo Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad odpowiadające na wniosek ZIK 

dotyczący oznakowania ul. Legionów i Staszica w miejscu przejścia dla pieszych/ 
- /Odczytuje pismo z nadzoru odnośnie nieistotnego uchybienia prawnego w uchwale/ 
 
 

Dot. pkt. 11 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie XLVI Sesji Rady Miejskiej. 
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